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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 25.10. 2016  v 

RKD  v Sučanoch. 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 
kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 
 
P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 
3.   Mgr. Lenka Žuchová              -   hlavná kontrolórka obce 

P o s l a n c i :    
- viď prezenčná listina 
 
Ostatní prítomní: 
1. Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 
2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička 

 
Hostia:   

                - viď prezenčná listina 
 
Program: 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Odovzdanie ceny starostu 
5. Správa o plnení uznesení OcZ 
6. Správy z vykonaných kontrol 
7. Informácia o plnení rozpočtu obce  za I – III. štvrťrok 2016 
8. Dodatok č. 3 k VZN č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 
9. Dodatok č. 2 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany 
10. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2015/16 
11. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce (Pavlík, Horch a spol. - majetkové 

vysporiadanie, prenájom pozemku Slovak Telekomu, predaj pozemku Malko )    
12. Žiadosť o poskytnutie dotácie 
13. Správy o činností komisií 
14. Rôzne 
15. Interpelácie 
16. Záver 

 
 
1. O t v o r e n i e   
 
Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 
obecného zastupiteľstva.  
Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 
boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 
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web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   
 
Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 
 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení – Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta 
Trnovská,  MPH 
 
Za:  7 / p. Martin Rybár, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský, p. 
Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška / 
Proti:  0 
Zdržal sa:  2  / Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH/ 
Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica 
 
Hlasovanie -  za schválenie overovateľov zápisnice v zložení – Jaroslav Makovník, Ing. 
Peter Belica 
 
Za:  7 / p. Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Eva Bencová, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský / 
Proti:  0 
Zdržal sa:  2  /Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica / 
Neprítomní: :  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
  
3. Schválenie programu 
 
Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia. 
Informoval o odovzdávaní ceny starostu a nakoľko odmenený ešte nebol prítomný,  bol 
odsúhlasený program s dodatkom, že odovzdávanie ceny starostu sa uskutoční keď  bude 
ocenený prítomný a informoval, že z programu rokovania sťahuje bod č. 8 Dodatok č. 3 k 
VZN č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 
p. Martin Rybár požiadal o doplnenie programu o bod - plat starostu obce Sučany v zmysle 
zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí - pred bod 
č. 14 – rôzne 
Hlasovanie - za schválenie doplnenia  programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
o bod - plat starostu obce Sučany v zmysle zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení 
a platových pomeroch starostov obcí 
 
Za : 9  / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 



–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------      

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 25.10. 2016 

   

                              4  

 
Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva  
 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
 
4 . Odovzdanie ceny starostu 
 
5. Správa o plnení uznesení OZ 

 
Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sú všetky splnené  
okrem uznesenia č. 84/2016 – vykúpenie pozemkov na chodník na Skalu, zmluva je 
pripravená, podpisovať sa bude postupne. 
 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – príchod 15,12 hod.  
 
Hlasovanie – za berie na vedomie správu o plnení uznesení OcZ 
 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1  /Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
6. Správy z vykonaných kontrol 
 
Mgr. Lenka Žuchová oboznámila poslancov z výsledkami vykonanej kontroly k uvedenému 
dňu a to kontroly č. 10/2016. Kontrola bola zameraná na kontrolu pozemkov v evidencii obce 
a v evidencii na liste vlastníctva. Sú rozdiely v evidencii a je potrebné zosúladiť evidenciu 
majetku obce a majetku na liste vlastníctva. Uvedené skutočnosti je potrebné doriešiť do 
konca roku / staré čísla parciel, niektoré parcely nulové hodnoty, niektoré parcely neexistujú/.  
Nutné je vykonať dôslednú inventarizáciu pozemkov 
Starosta informoval, že tieto problémy sú ešte z minulosti a je potrebné zistiť aj pozemky, 
ktoré nepotrebujeme a môžu sa predať 
Diskusia: Ing. Ján Jamriška – uvedené rozdiely je potrebné doriešiť v spolupráci stavebného 
úradu a katastra  
Ing. Eva Bencová – inventarizáciu pozemkov nie je možné  dôsledne vykonať pri bežnej 
inventúre, nakoľko je potrebné porovnávanie s katastrom  
Martin Rybár – poďakoval hlavnej kontrolórke za uvedenú iniciatívu a mravenčiu prácu pri 
kontrole pozemkov 
Hlasovanie – za berie na vedomie  

 Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol 
 Správu č. 10/2016 z kontroly evidencie stavu majetku obce – pozemkov, ich 

ocenenia a zaradenia do majetku obce 
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Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
 
7. Správa o fin. plnení rozpočtu obce a ZŠ za I – III. štvrťrok 2016  
 
Poslanci boli oboznámení s čerpaním rozpočtu za III. štvrťrok 2016. 
Martin Rybár – ekonomická komisia prerokovala čerpanie a vzala ho na vedomie 
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie – berie na vedomie správu o fin. plnení rozpočtu obce za I. až III. štvrťrok 
2016 k 30.9.2016 
 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
8.  Dodatok č. 3 k VZN č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady 
 
Bod sa sťahuje z rokovania, nakoľko v NR SR je predložená novela zákona o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, ktorá rieši problém, ktorý je 
predmetom novely VZN 
 
9. Dodatok č. 2 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany 
 
Starosta informoval o potrebe dodatku k Zásadám hospodárenia s majetkom obce, ide len 
o upresnenie znenia.  
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie – za  schválenie  Dodatok č. 2 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce 
Sučany 
 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
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10. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2015/16 
 
Správy o činnosti boli doručené poslancom, ktorí sú so správami oboznámení, bola 
zhodnotená činnosť za školský rok 2015/2016. 
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie -  za schválenie správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 
činnosti Materskej školy Hurbanova 10, 038 52 Sučany za školský rok 2015/16 
 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH navrhla nerokovať o správe o výsledkoch a podmienkach 
výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2015/2016 v tomto bode, ale až za 
prítomnosti riaditeľky ZŠ Mgr. Marty Lamošovej.   
Starosta v tomto prípade navrhol zmenu programu rokovania a prerokovanie  správy odsunul.  
 
Hlasovanie - za schválenie zmeny programu rokovania Obecného zastupiteľstva – 
presunúť  bod  č. 12. Žiadosť o poskytnutie dotácie a bod č. 13 - Správy o činností 
komisií pred bod č. 11 - Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce (Pavlík, Horch 
a spol. - majetkové vysporiadanie, prenájom pozemku Slovak Telekomu, predaj 
pozemku Malko )    
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
11. Žiadosť o poskytnutie dotácie 
 
Prednosta informoval o žiadosti Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany o poskytnutie 
dotácie z rozpočtu obce Sučany na zakúpenie Projekcie do kostola v sume 1554,- €. Projekcia 
pozostáva z 3 ks monitorov a príslušenstva, ktoré sa budú využívať pri náboženských 
obradoch. 
Martin Rybár – ekonomická komisia žiadosť prerokovala a odporúča dotáciu schváliť 
Mgr. Veronika Ďaďová – kultúrna komisia taktiež uvedenú dotáciu odporúča schváliť 
 
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie – za  schválenie  poskytnutia dotácie z rozpočtu obce Sučany 
Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany na zakúpenie Projekcie do kostola v sume 
1554,- €. Projekcia pozostáva z 3 ks monitorov a príslušenstva, ktoré sa budú využívať 
pri náboženských obradoch. 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
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Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
12. Odovzdanie ceny starostu 
 
Starosta odovzdal cenu starostu obce p. Mariánovi Matúškovi, za reprezentáciu obce, 
odovzdaný bol diplom a vecný dar.  
 
13. Správy o činnosti komisií 
 
Mgr. Veronika Ďaďová - podala správu o činnosti kultúrnej komisie a taktiež o akciách, ktoré 
ich ešte čakajú, hlavne vianočné trhy. Informovala o ponuke na vianočné osvetlenie dvoch  
stromčekov, veľkého pri tribúne a malého v Eurozáhone a dvoch svetelných gulí, pričom je 
potrebné vyriešiť osvetlenie námestia.  
Martin Rybár informoval o možnosti odstaviť časť osvetlenia námestia, alebo ho časovo 
nastaviť.  
Diskusia: Ing. Peter Belica – bude 100. výročie narodenia Eugena Lazišťana, je potrebné 
uvažovať o udelení cien starostu 
Martin Rybár – osvetlenie stromčeka, doporučuje osvetliť len jeden 
Mgr. Róbert Kováč – osvetliť len jeden stromček 
Ing. Eva Bencová – dotaz na konanie obecného plesu, či sa uskutoční 
Mgr. Lenka Žuchová – ples sa uskutoční 11.2.2017 , cena vstupného je určená 25,- €, 
moderovať bude Ľubomír Paulovič s dcérou, vystúpia Chládekovci.  
Ing. Ján Žilka – potreba  osobne pozvať niektorých členov klubu na akcie – nie je možné vždy 
počúvať obecný rozhlas  
Ing. Eva Bencová – doporučuje osvetlenie stromčeka biele a len jeden stromček, na výzdobu 
dve svetelné gule alebo vločky 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – podala správu o činnosti soc. komisie, informovala o čerpaní 
dávok v hmotnej núdzi, uskutoční sa divadelné predstavenie pre deti MŠ a 1.- 5. ročník detí 
ZŠ, deťom v hmotnej núdzi v ZŠ sa zakúpia hygienické potreby a uteráky na základe výberu, 
rieši sa dochádza detí do školy. Potrebné je riešiť bytový problém p. Rácovej- ilegálne 
postavená bunka na obecnom pozemku.  
Mgr. Eva Belicová – podaná žiadosť na vypratanie bunky, štátna polícia prisľúbila súčinnosť 
pri tomto vypratávaní, prisľúbená pomoc pri sumarizovaní obyvateľov v týchto bytovkách  
 
14. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2015/16 
 
Mgr. Marta Lamošová  informovala poslancov o činnosti ZŠ za školský rok 2015/2016, 
správa bola prerokovaná v Rade školy 11.10.2016. Informovala o vykonaných nutných 
revíziách športovísk, nutná bude oprava priestorov pri detskom ihrisku. Zapojili sa do 
projektu cezhraničnej spolupráce INTERECT – získajú vybavenie chemického laboratória 
Obec uvedené priestory opraví, ale len v rámci rozpočtu, najskôr sa musí rozhodnúť,  pod 
koho školstvo bude patriť 
Prednosta skonštatoval, že po uzavretí areálu školy, sú oveľa menšie škody na majetku 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – informoval poslancov so zápisnicou zo zasadnutia Rady školy. 
Rada školy odporúča zriaďovateľovi správu o činnosti ZŠ za rok 2015/2016 schváliť 
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Diskusia:  
Hlasovanie – za schválenie správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2015/2016 v Základnej škole 
Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany 
 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
 
Martin Rybár informoval poslancov o zasadnutí Rady MŠ, o voľbe riaditeľky v MŠ, ostáva 
Mgr. Andrea Krčulová, informoval o kontrole  hygieny v MŠ, nutné je zabezpečiť opravu 
pergoly, schodov.  
 
13. Správy o činnosti komisií 
 
Ing. Eva Bencová – informovala o činnosti stavebnej komisie, zaoberali sa separáciou odpadu 
v obci, potrebné je zabezpečiť informačný leták do rodín o separácii odpadu. Potrebné je 
doložiť na komisiu rozlohu priestorov, ktoré sa v obci kosia, prerokovali zmenu územného 
plánu na bývalé kúpalisko PLUTVA – majiteľ tu plánuje IBV, bude vypracovaný aj územný 
plán zóny.  
Martin Rybár – správa  o činnosti ekonomickej komisie, prerokovaná bola žiadosť p. Lýdie 
Užíkovej  o ukončenie nájomnej zmluvy zo dňa 29.7.2011 uzatvorenej medzi obcou Sučany a 
Lýdiou Užíkovou ku dňu 30.9.2016, ktorej súčasťou je požiadavka na zápočet záväzkov 
medzi zmluvnými stranami z dôvodu, že jej náklady na rekonštrukciu prenajatého objektu 
pokladne pri Športovom dome v Sučanoch na ul. Hlavná 22, ktoré užívala na predaj ovčích a 
mliečnych výrobkov, boli vo výške 1700 €. Jej dlžný nájom za mesiace júl až september 2016 
v mesačnej výške nájmu 45 €/mesiac, spolu k 30.9.2016 činí 135 € a energie, elektrika a voda 
za mesiace január až september 2016 činí 141,44 €, čo spolu tvorí nedoplatok vo výške 
276,44 €.  /komisia nesúhlasí s odpustením nájmu a časti nákladov na energie /, a žiadosť Mgr. 
Aleny Matulovej o prenájom priestorov v MŠ na činnosť výtvarného krúžku / komisia 
odporúča schváliť/.  
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
Hlasovanie – za neschválenie  odpustenia dlžného nájmu Lýdie Užíkovej za prenájom 
priestorov bývalej pokladne pri starom štadióne na ul. Hlavná 22, ktoré užívala na 
predaj ovčích a mliečnych výrobkov za nájom mesiacov júl až september 2016 v 
mesačnej výške nájmu 45 €/mesiac, t.j. spolu odpustenie nájmu vo výške 135 € a 
poplatkov za energie, elektriku a vodu za mesiace január až september 2016 činí 141,44 
€, čo spolu tvorí nedoplatok vo výške 276,44 €. 
 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
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Hlasovanie – za schválenie návrhu na predĺženie nájomných zmlúv v nájomných 
obecných bytov a to nasledovne: 
1. Agáta Cicková, ul. 29.augusta 74/101, Sučany v termíne do 31.12.2017 
2. Igor Lacika, ul. 29.augusta 74/101, Sučany v termíne do 31.12.2017 
3. Viliam Kľučka, ul. 29.augusta 74/101, Sučany v termíne do 31.12.2017  
4. Erika Cicková, ul. Partizánska 24, Sučany v termíne do 31.12.2017 
5. Angela Cicková, ul. Partizánska 24, Sučany v termííne do 31.12.2017 
 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
14. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce (Pavlík, Horch a spol. - majetkové 
vysporiadanie, prenájom pozemku Slovak Telekomu, predaj pozemku Malko )    
 
Prednosta informoval o žiadosti Ing. Viery Horch, Mgr. Milice Roháčikovej, Doc. Tibora 
Roháčika, Miloša Skokňu, Viery Čerňanskej, Rastislava Malku a Ing. Jely Valachovej o 
vysporiadanie pozemkov parciel registra KN E č. 861, 862, 863/1, 863/2 a 864 na LV 3443 o 
výmere 4699 m2, k.ú. Sučany pod miestnou komunikáciou na ul. Dukelských hrdinov. 
Starosta informoval, že pozemky pod ulicami sú celoslovenským problémom a nie len obce 
Sučany.  
Ing. Eva Bencová – problém sa dotýka viacerých občanov obce a dohodlo sa na štyroch 
alternatívach, ktoré sa budú ponúkať všetkým vlastníkom pozemkov pod cestami a to sú tieto 
riešenia: 
a/ odkúpenie parciel vo vlastníctve Ing. Viery Horch, Mgr. Milice Roháčikovej, Doc. Tibora 
Roháčika, Miloša Skokňu, Viery Čerňanskej, Rastislava Malku a Ing. Jely Valachovej o 
vysporiadanie pozemkov č. KN E č. 861, 862, 863/1, 863/2 a 864 na LV 3443 o výmere 4699 
m2, k.ú. Sučany pod miestnou komunikáciou na ul. Dukelských hrdinov, za cenu 1€/m2, 
b/ zámenu pozemkov rovnakým koeficientom 1 m2 pod miestnou komunikáciou na Ul. 
Dukelských hrdinov za spoluvlastnícky podiel na parcele odčlenenej z parcely KNE 3703/1 
k.ú. Sučany (pri záhradkárskej osade Biele brehy), zapísanej na LV 3343 vo vlastníctve obce, 
pričom spoluvlastnícky podiel bude zodpovedajúci výmere pozemku zastavaného cestou 
c/ obec bude postupovať v súlade so zákonom č. 66/2009 o niektorých opatreniach pri 
majetkovoprávnom usporiadaní pozemkov pod stavbami, ktoré prešli z vlastníctva štátu na 
obce a vyššie územné celky a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
d/ vlastníci sa môžu obrátiť so svojou požiadavkou na Slovenský pozemkový fond. 
Informovala aj o  liste Jozefa Pavlíka formulovaný ako posledný pokus o zmier formou 
odkúpenia pozemku vo vlastníctve menovaného, č. KN 1578/6 o výmere 16 m2, k.ú. Sučany 
pod pomocným cestným pozemkom ako priľahlou plochou pri miestnej komunikácii na Ul. 
Jilemnického, navrhla ho riešiť taktiež uvedenými riešeniami. 
Martin Rybár – ekonomická komisia konštatovala, že nie je iná možnosť na vysporiadanie 
pozemkov ako bolo navrhnuté, nutné je potrebné vypracovať aj bonitu pozemkov 
Ing. Viera Horch – súhlasia so zámenou pozemkov 
Diskusia: Ing. Ján Jamriška – bonita pozemkov sa dá riešiť cez kataster 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – pri riešení pozemkov sa musí prihliadať na dlhodobé hľadisko  
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na vysporiadanie  
Ing. Jela Valachová – vedia sa vyjadriť do konca týždňa k uvedeným ponúknutým riešeniam  
Starosta uviedol, že je potrebné určiť pracovníka, ktorý sa bude zaoberať touto úlohou 
a spolupracovať s vlastníkmi 
 
Hlasovanie – za berie na vedomie prerokovanie žiadosti Ing. Viery Horch, Mgr. Milice 
Roháčikovej, Doc. Tibora Roháčika, Miloša Skokňu, Viery Čerňanskej, Rastislava 
Malku a Ing. Jely Valachovej o vysporiadanie pozemkov parciel registra KN E č. 861, 
862, 863/1 pod miestnou komunikáciou na ul. Dukelských hrdinov a navrhlo alternatívy 
riešenia:  
a/ odkúpenie parciel vo vlastníctve Ing. Viery Horch, Mgr. Milice Roháčikovej, Doc. 
Tibora Roháčika, Miloša Skokňu, Viery Čerňanskej, Rastislava Malku a Ing. Jely 
Valachovej o vysporiadanie pozemkov č. KN E č. 861, 862, 863/1, 863/2 a 864 na LV 
3443 o výmere 4699 m2, k.ú. Sučany pod miestnou komunikáciou na ul. Dukelských 
hrdinov, za cenu 1€/m2,  
b/ zámenu pozemkov rovnakým koeficientom 1 m2 pod miestnou komunikáciou na Ul. 
Dukelských hrdinov za spoluvlastnícky podiel na parcele odčlenenej z parcely KNE 
3703/1 k.ú. Sučany (pri záhradkárskej osade Biele brehy), zapísanej na LV 3343 vo 
vlastníctve obce, pričom spoluvlastnícky podiel bude zodpovedajúci výmere pozemku 
zastavaného cestou 
c/ obec bude postupovať v súlade so zákonom č. 66/2009 o niektorých opatreniach pri 
majetkovoprávnom usporiadaní pozemkov pod stavbami, ktoré prešli z vlastníctva štátu 
na obce a vyššie územné celky a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
d/ vlastníci sa môžu obrátiť so svojou požiadavkou na Slovenský pozemkový fond. 
 
Za : 9 / p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  2  / JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 
 
Hlasovanie – za berie na vedomie, že  prerokovalo list Jozefa Pavlíka formulovaný ako 
posledný pokus o zmier formou odkúpenia pozemku vo vlastníctve menovaného , č. KN 
1578/6 o výmere 16 m2, k.ú. Sučany pod pomocným cestným pozemkom ako priľahlou 
plochou pri miestnej komunikácii na Ul. Jilemnického a navrhuje alternatívy riešenia po 
predvolaní p. Pavlíka na stavebnú komisiu OZ ohľadne odkúpenia (alebo vysporiadania, 
zámeny) parciel vo vlastníctve Jozefa Pavlíka, č. KN 1578/6 o výmere 16 m2, k.ú. Sučany 
pri miestnej komunikácii na Ul. Jilemnického 
 
Za : 9 / p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  2  / JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 
 
Prednosta informoval o zámere prenájmu nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa  
spoločnosti Slovak Telekom, a. s., Bajkalská 28 , 817 62 Bratislava, zámer je zverejnený, 
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poslanci sú s ním oboznámený 
Ing. Eva Bencová – zástupcovia firmy boli aj na stavebnej komisii, komisia súhlasí 
s prenájmom pozemku na výstavbu vysielača. Boli tri alternatívy miesta  výstavby 
vysielača/gymnázium, elektráreň/, ale tento priestor je najlepší, aj z hľadiska ochranných 
pásiem.  
Martin Rybár – ekonomická komisia odporúča prenájom schváliť 
Diskusia: Ing. Vladimír Bulej PhD. – vysielač bude vysoký asi 30 m a bude červeno-biely, 
pravdepodobne bude slúžiť aj pre záchranné zložky pre diaľnicu 
 
Hlasovanie – za schválenie prenájmu nehnuteľného majetku Obce Sučany z dôvodu 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov spoločnosti Slovak Telekom, a. s., Bajkalská 28 , 817 62 
Bratislava, pozemku KNC 1707/36 katastrálne územie Sučany – ostatné plochy o výmere 
27 m2, ktorý bol odčlenený podľa geometrického plánu č. 277/2016 z pozemku KNC 
1707/1 o celkovej výmere 1140m2 , druh pozemku - ostatné plochy, ktorý je zapísaný v 
katastri nehnuteľností vedenom Katastrálnym odborom Okresného úradu v Martine, 
na liste vlastníctva č. 1881. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je účel 
verejnoprospešnej stavby - umiestnenia a užívania technologického zariadenia a 
príslušnej infraštruktúry rádioreleového bodu a základňovej stanice verejnej 
elektronickej komunikačnej siete s názvom „ZS a RR bod SUČANY“, za nájomné za 
predmet nájmu vo výške 1 500,- € (slovom jedentisícpäťsto eur) ročne. 
 
Za : 8 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Bc. Ján Adamovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, 
PhD./ 
Proti: 1 / Mgr. Róbert Kováč / 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  2  / JUDr. Peter Belica, Martin Rybár / 
 
 
Prednosta informoval o žiadosti Vladimíra Malka, J. A. Komenského, 038 52 Sučany na 
odkúpenie časti parcely odčlenenej z EKN 3703/3 k.ú. Sučany zapísanej na LV 3343 
vedeného Okresným úradom Martin, katastrálny odbor, vo vlastníctve obce Sučany. Jedná sa 
o druh pozemku záhrady, ktorá je priľahlá k pozemku vo vlastníctve žiadateľa, zastavaného 
stavbou záhradná chatka, ide o záhradkársku osadu Biele brehy. Uvedený pozemok je pre 
obec nadbytočný.  
Ing. Eva Bencová – stavebná komisia uvedený pozemok odporúča odpredať 
Martin Rybár – ekonomická komisia odporúča odpredanie pozemku v cene 10,- €/m2 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie – za schválenie odpredaju pozemku vo vlastníctve obce Sučany pre 
Vladimíra Malka, r. Malko, Ul. J. A. Komenského 51, 038 52 Sučany, a Ing. Katarínu 
Malkovú r. Izáková, Ul. J. A. Komenského 51, 038 52 Sučany, časť - parcela odčlenená z 
EKN 3703/3 k.ú. Sučany zapísanej na LV 3343 vedeného Okresným úradom Martin, 
katastrálny odbor, vo vlastníctve obce Sučany. Novovytvorená parcela podľa 
geometrického plánu 216/2016, úradne overeného pod č. 1004/2016, KNC 3703/341 o 
výmere 24 m2, druh pozemku záhrady, je priľahlá k pozemku vo vlastníctve žiadateľa, 
zastavaného stavbou záhradná chatka, podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Z.z. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, za cenu 10,- €/m2 t.j. celkom 240,- €. 
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Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. 
Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
15. Plat starostu obce Sučany v zmysle zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a 
platových pomeroch starostov obcí 
 
Martin Rybár informoval, že na ekonomickej komisii bol prerokovaný plat starostu obce od 
1.10.2016. V zmysle § , 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov a primátorov miest, v znení neskorších predpisov patrí plat, ktorý je 
súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na 
základe údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 
ods. 7. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor.  
Priemerná mesačná mzda zamestnanca hospodárstva SR za rok 2015 je 883,- €.  
Komisia prehodnotila plat starostu obce so zvýšením o 45% od 1.10.2016 na sumu po 
zaokrúhlení 2 779,- € a odporúča OZ tento návrh  schváliť.  
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie – za schválenie  v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. o 
právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 
neskorších predpisov zvýšenie platu starostu obce Sučany o 45 %, a to s účinnosťou od 1. 
októbra 2016 
 
Za : 6, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. 
Ján Adamovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4  / Ing. Ján Jamriška, Mgr. Róbert Kováč, , MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. 
Eva Bencová/ 
Neprítomní:  1  / JUDr. Peter Belica / 
 
 
16. Rôzne 
 
Ing. Vladimír Bulej, PhD.- doporučuje správy z činnosti komisii zaradiť na zasadnutí OZ na 
začiatok rokovania 
 
17. Interpelácie  
 
MUDr. Iveta Trnovská – Dom pri Váhu nie je vôbec zabezpečený, nie sú tam dvere, môže 
dôjsť ku krádeži 
Starosta informoval, že uvedený objekt bude zazimovaný, bude opravená strecha, zabezpečí 
sa voči krádeži 
Prednosta informoval, že strecha sa opravuje, nové dvere sú objednané 
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Martin Rybár – vytvoriť komunitné centrum v priestoroch pri Váhu. Bolo mu odpovedané, že 
na uvedené riešenie, v rámci toho, že by sa malo jednať o integráciu, by bol problém získať 
finančné prostriedky z Úradu splnomocnenca pre rómske komunity. 
Starosta pozval poslancov na akcie a to 14.11.2016 beseda s p. Františkom Mikloškom, dňa 
3.12. 2016 na Vianočné trhy a 11.11.2016 o 11,00 hod na akciu Vlčie maky- spomienka na 
ukončenie I. svetovej vojny. 
 
18.  Záver  
 
Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 
a zasadnutie  OZ ukončil. 
 
 
 
 
Daniela Ligačová 
zapisovateľka         
 
Overovatelia zápisnice:  
 
 
 
                                       ..........................................                     ............................................. 
                                            Jaroslav Makovník                              Ing. Peter Belica 
 
 
 
 
  ..........................................                                                   ............................................ 
    Mgr. Vladimír Olbert                                            Ing. Vladimír Plžik 
        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce 
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Prezenčná listina 
 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 25. 10. 2016 v RKD Sučany  
 
Poslanci:   
 
1. Ing. Peter Belica 
2. Mgr. Veronika Ďaďová   
3. Martin Rybár   
4. Ing. Eva Bencová   
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH   
6. Mgr. Róbert Kováč  
7. Jaroslav Makovník   
8. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
9. Ing. Ján Jamriška     
10. Bc. Ján Adamovský 
11. JUDr. Peter Belica - neprítomný 
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